
Vedr. aflastningscenter v. Odensevej

Da tilladelse til etablering er vedtaget i 2021 - og initiativtagere derfor er i en planlægningsfase, er 
en eventuel modstand mod initiativet, irrelevant.

Min generelle modstand går på det storfirmahelvede og deres promovering, der som det første vil 
møde gæster ved indkørsel nordfra.

I tilladelsen er dog indskrevet retningslinjer, f.eks. må der ikke etableres dagligvarebutikker, en 
regel som det er afgørende vigtigt, ikke bliver gradbøjet. 
Jeg er også modstander af etablering af spisesteder/cafeer ect. - og igen, heller ikke i en gradbøjet 
form.
2 isenkræmmere har måttet lukke i bymidten.. - vil en gigaforretning kunne etablere sig i centeret.
Og hvad med boghandlere? Kan deres sortiment også snige sig ind på hylderne? 

Min betænkelighed går således på, hvad det betyder for en i forvejen skrantende bymidte? 
Derfor en streng håndhævelse af forudsætningen: At centeret kun kommer til at rumme 
virksomheder, som der ikke er fysisk plads til i det bynære område.

Svend Sølling Jensen. 


